
De Krim, 10 mei 2017 

Vvgb Woontoren op Sportpark Pim Mulier 

Geachte gemeenteraadsfracties van de Gemeente Haarlem, 

Morgen(donderdag)avond krijgt u als hamerstuk voorgelegd het accorderen van het verlenen van 

een Vvgb eerste fase voor de bouw van een woontoren op het Pim Mulier sportpark. De betrokken 

wethouders hebben zich laten inpakken door de wensen van de Eindhovense ontwikkelaar CRA. Een 

vergroot kavel, een lagere verkoopprijs, juridisch aanvechtbare huurvoorwaarden, enz. samen met 

allerlei op de omgeving af te wentelen problemen vormen geen reden voor de gemeente om de 

voorgestelde ontwikkeling te heroverwegen en het contract op voor de gemeente (nu nog) 

aanvaardbare gronden te ontbinden. 

De wijkraad sprak viermaal tevergeefs in bij de Commissie Ontwikkeling. Aangeleverde nieuwe 

feiten, steekhoudende bezwaren en voorgestelde alternatieve ontwikkelingen werden vooral door 

de wethouder ruimtelijke ordening weggewoven. ‘De contractuele ontwikkelingen waren al te ver 

gevorderd’. Het Vvgb-proces loopt nog en indieners van zienswijzen zijn nog niet formeel op de 

hoogte gesteld van de reactie daarop van B&W. Ondertussen meldt de ontwikkelaar al op haar site 

dat ze het kavel met 59 appartementen heeft verkocht aan AMVEST (met een vette winstmarge). 

In het meest recente raadsstuk betreffende deze ontwikkeling kon door de gemeente geen melding 

meer gemaakt worden van partijen die de ontwikkeling een warm hard toedragen. Sterker, alle 

belanghebbenden richten zich tegen deze plannen. 

We wensen u een productieve gemeenteraadsvergadering. Daarna wachten we het schrijven van 

B&W als reactie op de zienswijzen en het gevolgde Wabo-proces af. Ons rest dan de gang naar de 

rechter. We hebben er alle vertrouwen in dat die de gemeente in het ongelijk zal stellen met alle 

consequenties van dien. Een blamage voor de wethouder(s), de gemeenteraad, de commissie 

ontwikkeling en ondersteunende ambtenarij. 

Voor de vorm zullen we de zitting van morgen bijwonen.  

Met vriendelijke groeten, 

 

Drs. Hans Pos, 

Voorzitter Wijkraad de Krim,  

Mob: 06-11018369 

PS: ter nadere info een link naar de site van RTV Noord Holland, die een item aan de thematiek 

besteedden. 

 



HAARLEM Op een klein stukje grond, pal naast een honkbalveld, wil Haarlem een 
woontoren van 35 meter hoog laten bouwen. Dat past allemaal net. Of eigenlijk net 
niet. De toekomstige huurders moeten zelfs tekenen dat zij geen bezwaar maken 
tegen licht- en geluidsoverlast. De buren vinden een woontoren hier niet op zijn 
plaats en willen dat de rechter de gemeente terugfluit.  
Morgen is de komst van de woontoren een hamerstuk in de gemeenteraad. Het 
appartementencomplex met 59 woningen past niet volgens de regels, maar de politici 
geven in meerderheid toch toestemming. De wijkraad De Krim wil dit besluit voor de 
rechter aanvechten. Het Mendelcollege, naast het stukje grond aan de rand van het 
Pim Mulier Sportpark, overweegt hetzelfde te doen. 
Verkeersveiligheid in gevaar 
Volgens rector John Gooijers van de middelbare school komt de verkeersveiligheid 
van de 1.700 leerlingen in gevaar wanneer er vooral 's ochtends extra verkeer voor 
de deur komt. Ook raakt de school parkeerplekken kwijt die nodig zijn op drukke 
dagen als open dagen of ouderavonden. 
De voorzitter van de wijkraad, Hans Pos, voorziet dat de nieuwe bewoners bij hem 
komen klagen wanneer ze last van overlast gaan krijgen. De gemeente wil die 
klachten voor zijn door de huurders een contract te laten tekenen. Ook krijgen ze 
verduisterende gordijnen aangeboden. 
Pos denkt ook dat er grote problemen gaan ontstaan met parkeren. In het weekeinde 
staat het stukje grond vol met auto´s van sporters omdat er te weinig parkeerplaatsen 
zijn op het sportpark. 
Overlast 
Ook gaat Pos voor de rechter bepleiten dat de appartementen op minimaal 50 meter 
van het honkbalveld moet worden gebouwd. De balkons komen nu op acht meter 
van het hek. Dat mag niet volgens de regels van de Vereniging van Nederlandse 
Gemeenten, bepleit Pos. Hij denkt dat de nieuwe bewoners 's avonds en in het 
weekeinde veel licht- en geluidsoverlast zullen krijgen. 
De gemeenteraad vindt de komst van 59 nieuwe woningen belangrijker dan deze 
bezwaren. 
 

http://www.nhnieuws.nl/nieuws/205755/buurt-fel-tegen-nieuwe-woontoren-haarlem-zorgt-voor-

overlast-en-onveilig-verkeer 
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